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Referat af menighedsrådsmøde i Høje Taastrup sogn menighedsråd 

tirsdag den 13. maj 2025 kl. 17.00 

 

Deltagere:  

Henrik Kusk 

Morten G. Hoffmann-Timmol 

Anna-Grethe Madsen 

Charlotte Slot 

Jesper Knudsen 

Lasse Herrun 

Ilse Sø 

Dorte Karpf 

Pia Pust 

 

 

Afbud: 

Henrik Outzen 

Anna Maria Outzen 

Ole Pedersen 

 

Fraværende:  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt med tilføjelse af nyt punkt. 

2. Meddelelser Orientering. Der kan stilles spørgsmål. 

a) Formanden: 

Bilag udsendt på mail til rådet. 

b) KKPG og Sognegårdsudvalg 

Opsummering af igangværende projekter. 

c) Kirkeværge 

Træerne er fældet, og der er ryddet pænt op. Insektplage i tårnet fortsætter, 

men der er støvsuget. 

d) Kasserer 
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Regnskabsfører foreslår budgetlægning i uge 22 tirsdag eftermiddag, og det 

blev sat i kalenderen af berørte deltagere. 

e) Kontaktperson 

Pernille, vores sanger, har været her i 30 år, og fik en buket. I forbindelse med 

udfærdigelsen af ny APV kniber det med udfyldelse af online skema, så kontaktperson 

nudger personalet for at komme i mål til tiden. Kursus for personale over 3 dage med FAR 

trækkes i ørene til efteråret. Kursus i Diakoni på kirkekontoret d. 30/5 i Glostrup Sognegård, 

var arrangeret af Helsingør Stift, var spændende, tankevækkende og informativt, så kontakt-

personen og kordegnen havde meget inspiration med hjem til sognet. 

f) IT og kommunikationsudvalg 

Første møde vel overstået, og første indkøb af nye telefoner til dele af persona-

let er i hus. Forretningsordenen er færdigbehandlet og på plads. 

g) ”dåbsudvalg” 

Intet at berette. 

f)  Præster 

Charlotte:  

Velsignelse 24/5 er en stort anlagt begivenhed med masser af forudgående planlægning, og 

kirken må gerne optage og gå viralt med begivenheden for at vise, hvad en kirkelig handling 

også kan være. Synlighed bør sættes i fokus i Høje Taastrup Kirke, og der bør reklameres 

mere for kirkens guld i offentligheden. Priser på kirkebrochuren er i hus – og rådet beslutter 

sig for at få trykt 100 eksemplarer. 

Jesper: 

Sogneudflugt 15/6 med besøg i moderne kirker, Trekroner og Opstandelseskirken, er ved at 

være på plads; bl.a. er pr- materialet gjort færdig i dag.  

 

3. Godkendelser af vedtægter og forretningsorden 

IT og kommunikationsudvalg 

Godkendt 

Forretningsorden f. menighedsråd (anbefales af FØU) 

Godkendt 

  

Vi mangler stadig: 

Personaleudvalg 

Aktivitetsudvalg 

Kontaktperson 

Kirkeværge 
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4. Kvartalsregnskab Q1 2025 

             Orientering – behandling - Godkendelse 

Udsendte bilag ”Bilag – formål” erstattes af rettet/ opdateret version. Kasserer gennemgår 

materialet. Tallene for 1. kvartal ser gode ud, og rapporten er godkendt af rådet. 

Orientering ved formanden. 

 

5. PU-referater 

 Indledende budgetsamråd - 2026 

 Anvendelse af midler fra ”Anna i Lyngen” til træskulpturerne på kirkegården er 

godkendt af provstiet. 

Orientering ved formanden 

 

6. Dåbsbrev (bilag kommer fra Jesper) 

             Orientering – behandling – Godkendelse 

Præsentation af projektet. Der er stemning for at køre videre med udsendelser hver måned 

til de nyfødte og deres familier. Provstiet har slået til lyd for udsendelse af brevene via e- 

boks i det fremsendte præsentationsmateriale. Det undersøges i Stiftet, hvordan procedu-

ren skal være. 

 

7. Mails – hvordan håndteres MR-mail 

           Orientering – behandling - beslutning 

Orientering ved formanden. Henrik K og Henrik O fra IT og Kommunikationsudvalg agter at 

komme rundt til rådsmedlemmerne og give hjælp der, hvor der er behov. 

 

8. Vedligehold kirkegårdsmur 

Orientering – behandling – beslutning 

Kirkegårdsmur er faldefærdig, og kræver umiddelbar indsats. Murerarbejde starter 10/6. 

Bevilgede midler anvendes. 

9. Drift og vedligehold haven - budget 2026 

Orientering – behandling - beslutning 

Haven skal køre efter samme model som kirkegårdsmuren med et fastlagt bud-

getteret beløb til drift og vedligehold hvert år. Haven er et af de største aktiver kirken har, 

og det ville være skam ikke at udnytte den mulighed der ligger lige for fødderne af menig-

hedsrådet. 

10. Træfigurer Anvendelse af midler fra ”Anna i Lyngen” 

Orientering – behandling - beslutning 
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Det er besluttet der arbejdes videre med skabelsen, i første omgang, af 3 figurer Svend, 

Knud og Bartholomæus af de stammer, der står tilbage efter fældningen af træerne. Det for-

ventes, at arbejdet går i gang i juni. 

Der arbejdes tillige på beplantningsplan til det nordvestlige hjørne sammen med graveren. 

11. Menighedsmøde – fordeling af opgaver 

Orientering – behandling - beslutning 

Formanden gennemgår den foreslåede dagsorden for mødet, der er udsendt som bilag til 

rådet sammen med mødeindkaldelsen. Rollefordelingen under dagsordenens enkelte punk-

ter er tildelt de rette personer. Status om branden i Sognegården føres på Menighedsmø-

dets dagsorden som et vigtigt punkt. 

 

 Skal vi afholde Menighedsmøde sammen med Menighedsplejen? 

Det er planlagt at skulle ske fra 2026.  

 

12. Status på værdiarbejde 

Orientering 

Der er store planer for at skabe den bedste arbejdsplads på Vestegnen.  

13. Information og status på branden i Sognegården 

          Orientering  

Der lugter voldsomt efter branden på 1. sal. Der mangler lidt, før man kan se en ende på Re-

covers indsats i huset, Kommende ekstraordinært MR- møde vil blive holdt i den brændte 

sognegård for at få genskabt den, og få rettet evt. konstruktionsmæssige fejl – og helst ende 

med en bedre bygning, end den var før branden. Provsti og arkitekter deltager også i mødet. 

Mødet holdes fredag d. 6/6 kl.15. 

14. Fastsættelse af dato for Høstgudstjeneste 2025 

             Orientering – behandling - beslutning 

Det er besluttet Høstgudstjenesten fremover fast holdes den første søndag i september. 

15. Gravsted – Sydvest for kirken – 5 kistegravpladser til 2 (Fotel) 

 Behandling udskudt fra sidste MR-møde             

Det besluttes at lave et dobbelt gravsted til venstre. 

Det er besluttet af menighedsrådet, at gravstedet holdes af graveren i restløbetiden til dets 

nedlæggelse. 

 

16. FDF 

LoneM vil gerne være tovholder ifm. andagter hos FDF. Menighedsrådet stiller den for-

nødne arbejdstid til rådighed. Som bestyrelsesmedlem fra Høje Taastrup menighedsråd del-

tager Charlotte Slot, der selv retter henvendelse til FDF. 
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17. Eventuelt  

Menighedsrådets ambassadør Ilse Søe i Skoletjenesten uddeler materiale og oriente-

rer om arbejdet. 

 

Næste menighedsrådsmøde er tirsdag den 10. juni 2025 

kl. 17.00 i Morelhaven 120 

 

 


